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     Tour Fare 团费 :      Departure 出发日期 : 
                  
 

 

 

                                               
 

*  最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准  /  The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator   

                        UUPPDDAATTEE  OONN  ::  0066//0099//22001199                                                                                                                                                                                        

Day 01      Kuala Lumpur ~ Shanghai               ( - )    第一天       吉隆坡 ~上海                            (-)  

Day 02       Shanghai ~ Suzhou            ( B / -  / D )         第二天      上海 ~ 苏州                   (  早 / -  / 晚餐 )   

Day 03      Suzhou ~ Wuxi    ( B / L / D )         第三天      苏州 ~ 无锡             (早 / 午 / 晚餐 )  

Day 04      Wuxi ~ Nanjing    ( B / L / D )         第四天      无锡 ~ 南京               (早 / 午 / 晚餐 ) 

Day 05      Nanjing ~ Hangzhou    ( B / L / D ) 第五天      南京 ~ 杭州             (早 / 午 / 晚餐 )  

Day 06      Hangzhou ~ Shanghai        ( B / L / D )         第六天      杭州 ~ 上海             (早 / 午 / 晚餐 )  

Day 07       Shanghai                 ( B / -  /  -  )         第七天      上海              (早 /   -  /  -      )  

Day 08      Shanghai ~ Kuala Lumpur       ( B / L /  -  )         第八天      上海 ~吉隆坡               ( 早/午餐 / -    ) 

 

 Tour Fare Included 团费含  : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide . 

        行程上之酒店 , 膳食 , 交通接送 , 国际机票 , 观光点入门票及导游 .   

 Tour Fare Excluded 团费不含  : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping . 

      吉隆坡出境机场税 , 中国出境机场税 , 航空保险税 , 燃油税 , 签证 , 导游与司机小费 . 

 

 

 

Place of 

Visit 

景点 

 

 

 

HHootteell    酒酒店店  

  

Shanghai 上海    : Borrman Hotel / SML  柏曼酒店/同级                                                                                        

                                  Radisson Exhibition Center Hotel / SML 国展宝龙丽筠酒店/同级 

Hangzhou 杭州 : Puijing Garden Hotel / SML 浦京花园酒店/同级 

Suzhou 苏州     : SuZhou Joy Holidays Hotel/SML 久怡假日酒店/同级 

Nanjing 南京       : Glarun Jinling Hotel / SML 国睿金陵酒店/同级    

Wuxi 无锡           : Swiss Bel Hotel /SML 瑞雅酒店/同级 

 

Special Flavor 

风味    

Compulsory 

Optional Tour 

保证自费项目 

BBQ Steamboat 自助烤肉火锅，Shanghai Benbang Flavor 上海本帮菜 ,  

Shanghai 57c food 上海 57 度湘铁板料理 ，Nanjing Salted Duck 南京盐水鸭,                                 

Wuxi Pork Ribs 无锡排骨,  Hangzhou Flavor , 杭州风味, Baguo Buyi Flavor 巴国布衣风味+变脸秀 

RMB 300/person 人民币 300/人 :  

 Night view of the street 夜游观前街, Nanjing Confusion Temple Shopping Area 南京夫子庙,  

 Cruise on HuangPu River 船游黄浦江， Wanda Square 万达广场 

 

 

Shanghai 上海 : Shanghai Disneyland Park 上海迪士尼乐园(含入门票),  view Oriental Pearl Tower 外观东方明珠塔 ,   

  Shanghai Bund 外滩 , Nanjing Road 南京路, ChengHuangMiao 城隍庙 , Huxin Pavilion 湖心亭 ,  

  Shanghai old street 上海老街 
 

Hangzhou 杭州 : View G20 Summit main venue 外观 G20 峰会主会场,West Lake(include boat) 西湖(含游船) ,  

   Sudi 苏堤 

Suzhou 苏州        : Yi Ou Outlet shopping village 奕欧来购物村, View Suzhou Science & Culture Art Centre - “Suzhou  

  Bird   Nest” 外观苏州科技文化艺术中心 -“苏州鸟巢”,  Elite bookshop 诚品书店,  

  Yuanrong Times Square LED Screen 圆融时代广场天幕 
 

Wuxi 无锡            : Nianhua Bay Zen town 拈花湾禅意小镇,Changguanxi National wetland Park 长广溪湿地公园,   

  YuantouZhu(Include boat)太湖黿頭渚(含游船),  

Nanjing 南京 : Laomen Dong 老门东,   Niushoushan 牛首山, Bus ride city wall of Nangjing 车游南京明城墙 

 

      ***购物站：Silk Factory 丝绸工厂，Jade Gallery 古典玉器，Dragon Well Tea Farm 龙井茶园， 

            Pearl Gallery 珍珠展览馆，Traditional Health centre 养生中心，Gem Gallery 宝石展览馆*** 
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第一天  吉隆坡~上海    ( - )                                      住 : 国展宝龙丽筠酒店 / 同级 

吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 办理登机手续后, 乘坐班机飞往有“东方巴黎不夜城”之称的上海市。送往酒店休息。 
 

第二天    上海 ~苏州   ( 早/－/晚餐 )                   住 : 久怡假日酒店/ 同级 

奕欧来购物村－ 最ＩＮ购物方案，非常欧式，非常园林，非常美味，首创游乐园型态的欧式小镇奕欧莱购物店． 

苏州鸟巢－传说有金鸡落于湖中船上而得名。外观被称为“苏州鸟巢”的苏州科技文化艺术中心。因与北京鸟巢是同样的设计师， 

所以被誉为北京鸟巢的“孪生兄弟”，该中心集剧院、影院、演艺餐厅、商业中心等多功能于一身，是苏州市规模最大的综合性  

文化场馆。 

圆融时代广场天幕－５００米长，３２米宽的巨型ＬＥＤ天幕取代拉斯维加斯的４００米‘天幕’成为世界第一 

 

第三天  苏州 ~ 无锡   ( 早/午/晚餐 )                       住 : 瑞雅酒店/同级 

诚品书店－５．６万平方米超大空间，Ｂ１Ｆ－３Ｆ四层开阔大平层，打造一个融合阅读、文创、观光、休闲等于一体的城市文化综合体。 

拈花湾禅意小镇－拈花湾山面湖与灵山大佛依上为邻，宛如一朵盛开的莲花，是东方禅文化度假体验区，集禅局、禅艺、禅境、禅景、 

禅悦为一体的中国心灵度假目的地 

长广溪湿地公园－湿地公园是一座集生态、休闲、科普、人文为一体的国家级生态湿地公园。 
 

第四天  无锡~南京   ( 早/午/晚餐 )                           住 : 国睿金陵酒店/同级    

太湖黿頭渚(包游船)－乘七桅古帆船，可将太湖美景尽收眼底，有‘近水楼台先得月’的感觉 

      （注：世界三大赏樱地之一，因花期原因，4 月中-5 月，10 月中-11 月中，游览锡惠公园，分别观赏桃花以及菊花展） 

老门东     －城南旧貌，游老门东，回溯明清时期传统老城南原貌！ 

               

 
第五天  南京~杭州   ( 早/午/晚餐 )                                          住 : 浦京花园酒店 / 同级 

牛首山－耗资 70 亿打造，其中之佛顶宫建筑状观祥和，补论外墙，门槛亦或天花均满布雕刻，设计巧夺天工。佛顶宫内建 

有一卧佛，其造型借属于敦煌莫高窟中卧佛塑像，面容庄严而慈祥，并会 360 度缓慢旋转，寓意佛法恩泽四方。 

而位于地下 5 层深之千佛舍地宫，由宫外长廊至宫内均金碧辉煌，华丽非凡。 

车游南京明城墙 －是世界赏现存最长的古代城墙，是中国少有的保持良好的古代城墙，是南京现存最大的古代建筑 

外观 G20 峰会主会场－高和大的外现形成,但在装饰细节之上却处处体现柔美，典雅的江南。主会场的设计是这样风格的交融 

 
第六天  杭州 ~ 上海   ( 早/午/晚餐 )                  住 : 柏曼酒店/同级                                                                                        

西湖（包含船游）－游览新旧二个西湖，穿古桥，过双堤（苏堤，杨公堤），新旧西湖两相宜。 

苏堤 －西湖十景之一，为纪念苏东坡治理西湖的功绩，把它名为‘苏堤’ 

                 （注：因花期原因，7-8 月安排游览西湖十景之 -曲院风荷，9-10 月游览 - 满陇桂月，11 月-12 月游览 - 花港观鱼） 

外观东方明珠塔 - 此塔高 468 米，是位居亚洲第一、世界第三的高塔。举目远眺，全外滩的美景尽收眼底。 

外滩 -  这些建筑虽不是出自同一位设计师，也并非建于同一时期，然而它们的建筑色调却基本统一，整体轮廓线处理惊人的协调。无论是 

            极目远眺或是徜徉其间，都能感受到一种刚健、雄浑、雍容，华贵的气势。 

南京路  -建筑夹杂着欧式老楼，竖挂的店铺灯箱连绵不绝，尤其夜幕之下霓虹灯光闪烁，别有风情。还可以坐一回像缩小版旧式电车的“铛 

铛车”，找找老上海的味道。 

【特别安排】上海５７度湘铁板料理；享受世界公认令味蕾最享受的温度，食物入口，刚刚好－５７度 

 

 

第七天    上海    ( 早/-/- )            住 : 柏曼酒店/同级                                                                                        

迪尼斯乐园 －是作为中国第二座迪士尼主题乐园，将为游客提供无限可能，创造值得珍藏一生回忆  

  

第八天  上海~ 吉隆坡   ( 早/午餐/- )   

城隍庙-是初到上海的游客必去之处。在此可以全面领略到上海的民俗风情. 仿古建筑群上缤纷的景观灯也使这里成为一道靓丽的风景线。 

湖心亭 -眺望城隍庙九曲桥上来来往往的游客和对面的豫园，感受浓浓的上海传统文化，很是惬意。 

上海老街 -又称“小东门”，地处上海市黄浦区老城厢，也就是小东门城门所在地。由于历史原因，城门没有被保留下来，但是老城厢环城 

   的 9 扇门至今仍深深刻在上海人民心中 

 

***购物站：丝绸工厂，古典玉器，龙井茶园， 珍珠展览馆，养生中心，宝石展览馆*** 
 

**   景点的先后顺序可根据具体情况有所调整   /   团费不含自费项目   ** 
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DAY 1 KUALA LUMPUR  ~ SHANGHAI           ( - )                                   Hotel : Radisson Exhibition Center Hotel / SML  
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Shanghai. Transfer to hotel.  

  

  

DAY 2 SHANGHAI - SUZHOU     ( B / - / D )                               Hotel : SuZhou Joy Holidays Hotel/SML  
Yi Ou Outlet shopping village – First Theme Park style shopping outlet, with European atmosphere, with lots of delicacies. 

Suzhou Bird Nest - View the “Bird Nest of Suzhou” - Suzhou Science & Culture Art Centre (SSCAC), it is known as twin brother of “Bird Nest”  

  in Beijing because is the same designer.  

Yuanrong Times Square LED Screen – 500 meters long, 32 meters width, the giant LED Velarium track over the 400 meters ‘Velarium’ in Las Vegas  

    turn into world largest  

 

DAY 3 SUZHOU ~ WUXI    ( B / L / D )                                                            Hotel : Swiss Bel Hotel /SML 
Elite bookshop - Large space and four floor open spaces, build a urban cultural complex reading, sightseeing, leisure  

Nianhua Bay  – Is between mountain Lake and next to Ling Shan Buddha, like a full blossom Lotus flower, is Eastern Zen culture holiday resort area  

           and Zen leisure resort in China .  

Changguanxi National wetland Park - Consist of ecology, leisure, scientific in this wetland park.               

  
 

DAY 4 WUXI ~ NANJING   ( B / L / D )                                                 Hotel : Glarun Jinling Hotel / SML 
YuantouZhu (Include boat) - Take a ride on seven mast sail- boat, enjoy the beauty of Taihu Lake, 

(Note : one of the world largest enjoy cherry blossom area , due to the flowering season, mid – April to May,  

  Mid October to mid – November, visit Xihui Park , enjoy peach blossom & chrysanthemum ) 

Laomen Dong – The old face of the city south, to recall the Ming & Qing Dynasty traditional old town. 

                            

 

DAY 5 NANJING ~ HANGZHOU  ( B / L / D )                                                      Hotel : Puijing Garden Hotel / SML 
Niushoushan - It cost 7 billion to build this magnificent Buddha Palace, with many sculptures and gorgeous design. Inside the Buddha Palace, there is a  

         sleeping Buddha, rotating slowly at 360 degree. The outer Long Gallery all the way to inner Palace, the decorations are marvelous. 

Bus ride city wall of Nangjing – Is world longest preserved old city wall, currently is Nanjing biggest ancient building.  

View G20 Summit main venue – High exterior but the decoration and architecture is typical Jiangnan model. 

 
 

DAY 6 HANGZHOU ~ SHANGHAI  ( B  /L / D )                                                                Hotel : Borrman Hotel / SML   
West Lake(include boat ride) – By crossing the bridge, is good opportunity to cruise the old and new Lake. 

Sudi – One of Top Ten attractions in West Lake, to commemorate SudongBo managed the West Lake, Thus call Sudi.  

      (Note : Flower season  July - Aug average visit QuYuan FengHe , Sep – Oct visit Man Long Gui Yu  , Nov – Dec visit the HuaGang Guan Yu) 

View the Oriental Pearl Tower - With height of 468 meters, it is the tallest tower in Asia and third in the world. View from far has a very clear sight of       

        the Tower and The Bund. 

The Bund - Although these buildings did not come from the same designer, nor were they built in the same period, their architectural tones were  

 basically uniform, and the overall contour processing was strikingly coordinated. Whether it is far away or in the meantime, you can feel a       

 kind of health, strong, elegant, luxurious momentum. 

Nanjing Road - The road with mixture of China and European buildings, especially at Night falls, with neon and LED sign board, show the prosperous  

           commercial Road. Your many experience the mini rail car. 

 

 

DAY 7 SHANGHAI    ( B / - / - )                                                            Hotel : Borrman Hotel / SML   
Shanghai Disneyland Park - China`s second Disney Theme Park, will provide visitors with unlimited possibilities and have a best memory. 
 

 

DAY 8 SHANGHAI  ~ KUALA LUMPUR ( B / L / - ) 
Cheng Huang Miao - It is a must visit for first time visitors to Shanghai. Here you can fully appreciate the folk customs of Shanghai. The colorful  

     landscape lights on the antique complex also make it a beautiful landscape 

Huxin Pavilion - Viewing the tourists crossing bridges at Cheng Huang Miao and Yi Yuan at near distance, to fell the traditional Shanghai culture.   

Shanghai Old Street - Also known as "Little East Gate", is located in Shanghai Huangpu District. Due to historical reasons, the old city Gate was not preserved.  
       But the 9 old gates are still deep in all Shanghai resident heart.   

        

 
 

 

     ***SHOPPING SHOP ：Silk Factory, Jade Gallery，Dragon Well Tea Farm，Pearl Gallery，Traditional Health Centre, Gem Gallery*** 

 **   The Itinerary Is Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator   /   Tour Fare exclude Optional Tour   ** 
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